

Title (en)  
Adhesive covering strip for window frames or the like.

Title (de)  
Abdeckleiste zum Ankleben an Fensterrahmen oder dergleichen.

Title (fr)  
Couvre-joint adhésif pour cadres de fenêtre ou similaire.

Publication  
**EP 0427918 A1 19910522 (DE)**

Application  
**EP 90113428 A 19900713**

Priority  
DE 8913333 U 19891111

Abstract (en)  
The invention relates to an adhesive covering strip for window frames (4) or the like, for the purpose of covering a gap between window frame (4) and jamb (2), in which a foam strip (11) projects transversely with respect to the adhesive fastening surface (K), and proposes, to facilitate attachment of the covering strips at the building site, that the foam strip (11) be arranged in the compressed state in a channel (10) of the covering strip (6), which channel (10) is closed, on its side facing the foam projecting end, with a cover strip which maintains the compressed state of the foam strip (11) and is held at the edges by a detachable positive-engagement connection to the front-edge region of the channel walls (8, 9).  
<IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Abdeckleiste zum Ankleben an Fensterrahmen (4) oder dergleichen zwecks Überdeckung eines Spaltes zwischen Fensterrahmen (4) und Laibung (2), bei welcher ein Schaumstoffstreifen (11) quengerichtet zur Kleb-Befestigungsfläche (K) vorsteht und schlägt zwecks erleichterten-Anbringens der Abdeckleisten an der Baustelle vor, daß der Schaumstoffstreifen (11) im komprimierten Zustand in einem Kanal (10) der Abdeckleiste (6) angeordnet ist, welcher Kanal (10) an seiner in Richtung des Schaumstoffüberstandes weisenden Seite mit einem Deckstreifen verschlossen ist, welcher den komprimierten Zustand des Schaumstoffstreifens (11) aufrechterhält und randseitig einer lösabaren Formschluß-Eingriffsverbindung zum Stirnkantenbereich der Kanalwände (8, 9) gehalten ist.

IPC 1-7  
**E06B 1/62**

IPC 8 full level  
**E06B 1/62** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 1/62** (2013.01); **E06B 1/68** (2013.01); **E06B 2001/626** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4344265 A 19820817 - DAVIDSON JAMES D
- [Y] US 4601144 A 19860722 - TINTI JEROME [US]
- [A] GB 1586362 A 19810318 - DUFAYLITE DEV LTD
- [A] DE 2624883 A1 19771222 - WILZ METALL PETER JOSEF
- [A] US 2769215 A 19561106 - NEFF LEWIS T
- [A] US 4204373 A 19800527 - DAVIDSON JAMES D [US]
- [A] DE 8624046 U1 19861106
- [A] US 3435574 A 19690401 - HALLOCK EDWARD C
- [A] DE 2454863 A1 19760526 - KUNSTSTOFFFENSTERWERK HERMS GMB
- [A] FR 2126190 A8 19721006 - DIXON BERNARD PARTNERS

Cited by  
EP0530653A1; DE10064604A1; WO9845565A1; WO9301368A1; EP3260289B1; EP3260289B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0427918 A1 19910522; EP 0427918 B1 19950111**; AT E117045 T1 19950115; DE 59008246 D1 19950223; DE 8913333 U1 19910314

DOCDB simple family (application)  
**EP 90113428 A 19900713**; AT 90113428 T 19900713; DE 59008246 T 19900713; DE 8913333 U 19891111